STUPŇOVÁNÍ PŘÍDAVNÝCH JMEN 
1) flektivně - pomocí koncovky -er/-est
→ u jednoslabičných a některých dvojslabičných (končící na -y, dost často mající  

     přízvuk na druhé slabice) – pozor, slabiky se počítají dle výslovnosti, ne dle 

     písemné formy
→ u 3. stupně používám člen určitý! 
→ výslovnostní výjimka: ng vyslovujeme plně – longer, younger
pravopisné výjimky:


a) souhláska + y → změna na i + er/est 

    - happy, silly, friendly, healthy (např. happier / the happiest)

b) krátká samohláska + souhláska → zdvojení souhlásky


   - sad, fat, hot, big, thin (např. fatter / the fattest)
      
c) končící na -e → přidáváme pouze r/st


   - wide, nice, wise, safe, pale (např. wise / the wisest)
2) analyticky – pomocí more/most

→ u některých dvojslabičných a víceslabičných

→ vždy u participiálních adjektiv


modern – more modern – the most modern

boring – more boring – the most boring

3) nepravidelná


- good/better/the best


- bad/worse/the worst


- far/further/the furthest (příp. far/farther/the farthest)
